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ДО  

КМЕТА НА ОБЩИНА ШУМЕН 

 

 

ПИТАНЕ 

от Борислав Й. Беджев 

общински съветник, избран от листата на ПП ГЕРБ 

 

Уважаеми г-н кмете, 

 На основание чл. 33, ал. 1, т. 4 във връзка с чл. 33, ал. 2 от ЗМСМА се обръщам към 

Вас по следния проблем. 

 Реконструкцията и модернизацията на общинския пазар, реализирана през 2013 г., 

предизвика голям интерес от страна на гражданите и наемателите, което доведе до 

обсъждане (макар и частично) на възникналите при това проблеми на две заседания на 

Общинския съвет (през м. октомври и през м. декември 2013 г.). 

 Във връзка с това имам следните въпроси: 

1. Колко от изградените преместваеми павилиони не са наети и колко са наети към 

17.02.2014 г.? 

2. За какъв срок и при какъв наем е нает всеки от преместваемите павилиони, нает 

към 17.02.2014 г.? 

 

Моля отговорът на питането ми да бъде направен в писмен вид. 

 
 

ВНОСИТЕЛ: 
 

……………………(Борислав Беджев) 

 
 


